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Na webu Státního fondu pro životní prostředí  byla zveřejněna informace, která jistou naději na
pokračování programu ještě dává. Nicméně reálně bude dobré počítat s tím, že už nám nebude
přáno tuto dotaci získat.

  Informace MŽP k situaci v programu Zelená úsporám
  07.02.2011  -            Ministerstvo  životního prostředí upřesňuje informace zpravodajského  
portálu  Aktuálně.cz, který uvádí, že program Zelená úsporám je pro   letošní rok  uzavřen a
nebude již přijímat žádné nové žádosti.   

"Nejdřív musíme  vyřídit žádosti, které již byly podány a na  které  jsou peníze. Neumím v  tuto
chvíli říct, jaká konkrétní suma to  je,  protože stále není několik  tisíc žádostí vyhodnoceno.
Teprve potom   budeme vědět, kolik reálný  deficit je," upřesňuje ministr životního   prostředí
Tomáš Chalupa.

  

Ministerstvo  životního prostředí   vyhodnotí zbytek podaných žádostí. Během  následujících 3-4
týdnů pak   bude možné určit, zda dojde ke krácení  dotace a pokud ano, tak o kolik.  
Informace o uzavření programu jsou v  současné době předčasné.
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https://www.sfzp.cz/clanek/193/1587/informace-mzp-k-situaci-v-programu-zelena-usporam/

